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	December 20, 2018
	
	Le 20 décembre 2018

	
	
	

	BETWEEN:

Her Majesty the Queen

Applicant

- and -

R.V.

Respondent
	
	ENTRE :

Sa Majesté la Reine

Demanderesse

- et -

R.V.

Intimé

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C63495, 2018 ONCA 547, dated June 13, 2018, is granted. The schedule for serving and filing materials will be set by the Registrar.

The parties are required to provide written submissions in their factum addressing the impact of the publication ban on the release of the Court’s reasons in this matter.


	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C63495, 2018 ONCA 547, daté du 13 juin 2018, est accueillie. L’échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le registraire.

Les parties sont tenues d’aborder dans leur mémoire l’incidence qu’a l’interdiction de publication sur le dépôt des motifs de la Cour en l’espèce.






J.S.C.C.
J.C.S.C.

